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#MILAN RAŠULA I SLUŽBENO PODNIO PRIJEDLOG ZA SMJENU DUŠICE RADOJČIĆ -

MOŽEMO TVRDI KAKO JE SMJENA MOTIVIRANA OPSTRUKCIJOM REFERENDUMA#

Nakon što je 4. srpnja vijećnik Milan Rašula i službeno podnio prijedlog za smjenu predsjednice

pulskog Gradskog vijeća, koji su potpisom podržali svi NL Filipa Zoričića, SDP-a i HDZ-a,

ukupno njih 10, danas je konferenciju za novinare održala i Radojčić kao čelnica platforme

Možemo naglasivši da će se boriti protiv opoziva.

Sjednica Gradskog vijeća mora se sazvati u roku od 30 dana, počevši od 5. srpnja, s

prijedlogom opoziva na dnevnom redu. Predsjednica se može razriješiti većinom glasova svih

vijećanica/ka Gradskog vijeća, odnosno njih 12.

Ako Gradsko vijeće razriješi predsjednicu, a na istoj sjednici se ne izabere nova, Gradsko vijeće

će voditi potpredsjednik do izbora novog predsjednika. 

U skladu s Poslovnikom Gradskog vijeća, na obrazloženja o “bitnim povredama” iz prijedloga

razrješenja predsjednica će se očitovati pisanim putem prije iduće sjednice Gradskog vijeća,

istanula je Radojčić.

U nastavku donosimo i priopćenje platforme Možemo Pula.

Argumenti koje u prijedlogu opoziva navodi Rašula samo su izgovor. Pravi uzrok su razilaženje

s političkim stajalištima Možemo! na čelu s predsjednicom Gradskog vijeća, koja se tiču

prostornog planiranja u javnom, a ne privatnom interesu, te općenito o potrebi zaštite javnog

interesa u raspolaganju javnom imovinom. Treba uzeti u obzir da uskoro na Gradsko vijeće

dolaze 2. Izmjene UPU Lungomare i da je Možemo! podnio, a Zoričić odbio, unatoč obećanju iz

ožujka ove godine, zahtjev za 3.-im izmjenama UPU Lungomare kojima bi se razmotrila

primjerenost smještajnih i ugostiteljskih sadržaja na Lungomareu. Tu je i UPU Max, istog

investitora kao i za UPU Lungomare. Podsjećamo da je u ožujku Rašula angažirao svog brata

da izradi “Geološku ekspertizu”, koja je utvrdila da za zahvat na Lungomareu “nema nikakvih

opterećujućih činilaca i ograničenja”. “Ekspertizu” je Goran Rašula, brat Milana Rašule “uradio

za obraz brata, i za obraz svih onih ljudi koji su bili ZGRAŽENI načinom kako je određena

grupacija sudjelovala na javnoj tribini, nedavno u Domu Mate Parlov!”, te za koju “Grad Pula

nema nikakvih financijskih obveza”.

Neposredni povod zahtjeva za smjenom je podrška Možemo! i predsjednice referendumskoj

građanskoj inicijativi, kako i sam Rašula priznaje, tvrdeći da je predsjednica prekoračila ovlasti

jer nije smjela “bez da se prethodno uvrsti u dnevni red i prihvati od većine vijećnika, dati bilo

kome mogućnost da se obrati s govornice s koje se inače obraćaju gradonačelnik, zamjenici

gradonačelnika, predsjednica Gradskog  vijeća, pročelnici, direktori trgovačkih društava i

ravnatelji javnih ustanova, a pogovo ne dozvoliti da se dvije osobe u isto vrijeme obraćaju s

govornice nerimjereno odjevene za vijećnicu. A pogotovo ne tolerirati izgovorene političke

objede i difamaciju vijećnika/ca.” “Teze i izgovorene objede predstavnica Građanske inicijative

upućene vijećnicima o čemu postoji transkript”, smatra Rašula, “predstavljaju osnovanu sumnju

u počinjenje kaznenog djela UVREDE iz čl. 147. KZ protiv ČASTI I UGLEDA - KLEVETE iz čl.

149 KZ. (velika slova istaknuo je Rašula)”.
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Rašula tvrdi da je time predsjednica dovela u pitanje dignitet institucije Gradskog vijeća, te

narušila čast i ugled svih vijećnika/ca. Dignitet institucije Gradskog vijeća narušava upravo

Rašula, između ostalog, svojim načinom komunikacije i vrijeđajući građane. Seksistička

Rašulina izjava da su predstavnice inicijative “pokazale debelo meso” ispod je razine

komunikacije koju bi vijećnici trebali održavati. Predstavnice inicijative su na kraju svog

obraćanja okrenule leđa vijećnicima i palcem pokazale natpis “Pitaj me za Lungomare”. Rašula

je od prsta koji pokazuje na natpis koji su imale ispisan na leđima uspio primijetiti i uvredljivo

komentirati samo dijelove njihova tijela.

Stoga i ovu priliku koristimo da ponovimo do njihova izlaganja:

“Inicijativu smo bili primorani pokrenuti jer vi koji biste nas trebali zastupati smatrate da pravo

glasa imamo samo svake 4 godine. Uz to, ne dajete nam pravovremene i točne informacije, a

niti nas uključujete u odlučivanje o bitnim temama koje nas se direktno tiču… Zašto ne štitite

naše interese, nego one investitora? Imate dokumente koji upućuju na protuzakonitu

privatizaciju koje smo svi imali priliku vidjeti. Unatoč tome, tvrdite da u njima nema ništa sporno i

plasirate bajke i laži u medije. Odbacite svaku sumnju i prijavite sve DORH-u, koji će imati

završnu riječ o privatizaciji šume za 0,00 kuna i područja koja su zakonski trebala pripasti Gradu

i državi.”

Rašula, zajedno sa strankama koje su dale podršku njegovoj inicijativi, Gradsko vijeće očito

shvaća kao elitni klub u kojem “obični građani” nemaju pravo govoriti. Poboljšati demokraciju

znači vratiti javni interes i interes građana u središte odlučivanja i institucija, kako bi se

promijenio osjećaj bespomoćnosti i otuđenja od politike koji danas prevladava. I to je upravo

ono što Možemo! radi.

12.000 građana sada zna da NL F. Zoričića, SDP i HDZ ne podržavaju njihovo uključivanje u

odlučivanje niti bi im omogućili da govore u Gradskom vijeću.

Interes je Možemo! da se osiguraju optimalni uvjeti za održavanje referenduma o

Lungomareu na način kako je to zatražila građanska inicijativa, a postoji još niz koraka u

toj proceduri na koje predsjednica Gradskog vijeća može utjecati. Budući da niti jedna

politička opcija u Gradskom vijeću nije podržala referendumsku inicijativu, a neki su se

izričito izjasnili kao njeni protivnici, dok je Zoričić čak pokušao opstruirati prikupljanje

potpisa kasnim izdavanjem dozvola za dodatne lokacije za štandove, smjena

predsjednice samo je još jedan od načina za opstrukciju referenduma, izvijestili su

iz Možemo! Pula. (iPress)
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